



## The 4th International Conference on Wireless Communications and Applications (ICWCA2020)

### Invitation Letter

Dear Author,

The 4th International Conference on Wireless Communications and Applications (ICWCA2020) will be held in Sanya, Hainan, China during December 18-20, 2020, which will provide a forum within the international academic and engineering community in the field of Wireless Communications and Applications and Artificial Intelligence.

This conference provides opportunities for the different areas delegates to exchange new ideas and application experiences face to face, to establish business or research relations and to find global partners for future collaboration.

The key to success of our conference is to get your support. We will appreciate if you can attend our conference.

**Communication Method:** Oral Presentation or Poster Exhibition

**Organizer:** Hainan University, Hainan Tropical Ocean University

IRnet International Academic Communication Center

ICWCA2020 Conference Committee authorizes Wuhan Hualianpobo Culture Communication Co., Ltd. to draw up invoice and deal with payment.

The invoice charge of ICWCA2020 Conference Committee includes publication fee, conference materials. Author themselves should pay accommodation, meals and transportation fee.





## 2020 第 4 届无线通信与应用国际会议 (ICWCA 2020)

### 邀请函

尊敬的作者，您好：

第 4 届无线通信与应用国际会议 (ICWCA2020) 将于 2020 年 12 月 18-20 日在海南三亚召开。鉴于您在该领域的突出贡献，ICWCA 会务组诚挚地邀请您出席参加会议。

ICWCA2020 为学术界和工业界的学者以及科研人员提供一个交流平台，方便各位学者获取工业和学术界最新、最权威的信息，分享智能无线通信，网络技术，智能服务和应用领域的研究动态，并鼓励参会人员之间的学术科研交流和未来合作。

您的支持是会议取得成功的关键。不胜感激您的到来。

**交流方式：** 口头报告或海报展示

**主办方：** 海南大学，海南热带海洋学院  
IRNet 国际学术交流中心

ICWCA2020 会务组委托武汉华联帕博文化传播有限公司收款与开具发票。

ICWCA2020 会务组所开具发票票面金额，包含本次会议期间参会代表缴纳的参会费和会议资料费。作者的住宿，餐饮与交通等费用自理。



ICWCA2020 会务组